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1. "Bij het vaststellen van het raadsvoorstel Duurzaamheidsleningen in september 2022, waarbij extra 

budget voor duurzaamheidsleningen is vrijgemaakt, beschikte de gemeente over voldoende 

algemene middelen om zonder directe kosten het budget te verhogen. Inmiddels zijn de algemene 

middelen van de gemeente uitgeput."  

Graag ontvangen wij een overzicht waaruit dit blijkt. 

 

Antwoord: door de verkoop van Eneco was er in het verleden sprake van een groot liquide 

overschot, vanuit dit overschot konden "kostenloos" lening worden toegewezen. Ondertussen 

moeten we echter weer leningen aantrekken om in liquide behoeften te voorzien. Met deze leningen 

komen rentekosten gepaard. Nadere informatie is terug te vinden in de paragraaf financiering zoals 

opgenomen in de Jaarrekening 2022, welke in de raadscyclus van juni geagendeerd wordt.  

 

2. "Om zo lang mogelijk in uw eigen huis te blijven wonen, vraagt uw woning misschien om 

aanpassingen. Met deze lening maakt u uw woning levensloopbestendig waardoor u langer 

zelfstandig in uw eigen huis kunt blijven wonen."  

Waarom staat het verwijderen van asbestdaken niet meer in de nieuwe Verordening 

Duurzaamheidslening? 

 

Antwoord: : in 2020 is een nieuwe concept-Verordening Duurzaamheidslening opgesteld maar niet 

vastgesteld, naar aanleiding van een in 2020 uitgevoerd onderzoek naar de Duurzaamheidslening 

Sliedrecht. Uit dit onderzoek, waarin onder andere de aangevraagde maatregelen voor 

Duurzaamheidsleningen zijn onderzocht, bleek dat er sinds het 2018 geen aanvragen voor 

asbestverwijdering zijn geweest. Ook sindsdien zijn deze aanvragen uitgebleven. Het niet-

vastgestelde concept is de basis geweest voor de Verordening Duurzaamheidslening die nu voorligt. 

 

3. "De resterende € 200.000,- op de Blijverslening-rekening."  

Waarschijnlijk een ongelukkige manier van opschrijven maar er staat resterend bedrag terwijl gewoon 

het gehele budget moet zijn. Graag een bevestiging hiervan.  

 

Antwoord: er staat momenteel € 200.000,- op de Blijverslening-rekening. Dit is niet het gehele 

oorspronkelijke budget op de Blijverslening-rekening, omdat er in oktober 2019 € 100.000,00 is 

overgeboekt van de Blijverslening-rekening naar de Duurzaamheidsrekening, naar aanleiding van de 

op 8 oktober 2019 door de raad aangenomen Motie Duurzaamheid. Het bedrag dat sindsdien op deze 

rekening resteert wordt, bij het aannemen van het voorliggende voorstel, ook overgeboekt naar de 

Duurzaamheidsrekening. 


